

ԲՆԱԿՈՒԹՅԱՆ ՊԱՅՄԱՆՆԵՐԸ
HOUSING CONDITIONS
ЖИЛИЩНЫЕ УСЛОВИЯ

Մեթոդաբանական պարզաբանումներ
Methodological notes

Методологические пояснения

Մարդահամարի ծրագրով տեղեկություններ են հավաքագրվել բնակելի շինության հետևյալ տեսակների վերաբերյալ՝

- անհատական տուն
- անհատական տան մի մաս,
- առանձին բնակարան ,
- ընդհանուր (կոմունալ) բնակարան,
- տնակ, ժամանակավոր կացարան,
- հանրակացարան
- համատեղ բնակության (ինստիտուցիոնալ) կազմակերպություն,
- այլ բնակելի շինություն

Ընդ որում՝ 8.1-8.10 աղյուսակներում բնակելի շինության «Հիմնական» սյունակում միավորված են «անհատական տուն», «անհատական տան մի մաս» և «առանձին բնակարան» բնակելի շինության տեսակները:

«Անօթևան» համարվել են անձինք, ովքեր չունեն բնակության որոշակի տեղ, իրենց ոչ մեծ ունեցվածքը կրում են իրենց հետ և գիշերում են պատահական վայրերում (փողոցներ, մուտքեր, այգիներ, կիսաքանդ և լքված շինություններ և այլն):

Տնային տնտեսության բնակելի միավորի ընդհանուր մակերեսը որոշվել է բոլոր բնակելի սենյակների և օժանդակ շինությունների (խոհանոցներ, նախասենյակներ, լոգարաններ, մառաններ) մակերեսների հանրագումարով՝ ներառյալ կառուցված պահարանների, նախասրահների, ներբնակարանային միջանցքների մակերեսները:

Ընդհանուր մակերեսի մեջ չի մտցվել աստիճանավանդակների, նախամուտքերի, դուրս ցցված կառուցվածքային տարրերի, առանձնացված ամառային խոհանոցների և այլնի մակերեսները:

Բնակելի մակերեսի մեջ մտցվել են տնային տնտեսության կողմից զբաղեցրած բնակելի բոլոր սենյակների մակերեսները՝ չհաշված ներկառուցված պահարանների մակերեսները: Սենյակի մի մասը զբաղեցնող տնային տնտեսության բնակելի մակերեսի մեջ մտցվել է միայն նրան բաժին ընկնող մասի մակերեսը:

Անօթևան տնային տնտեսությունները ներառված են միայն 8.1 աղյուսակում:

Information was gathered on the following types of dwelling units:

- private house,
- part of a private house,
- separate apartment,
- communal apartment,
- cottage, temporary abode,
- dormitory,
- institutions, or
- other dwellings.

In tables 8.1-8.10, the following types of dwelling units were combined in the "basic" column: "a private house", "a part of a private house", "a separate apartment".

"Homeless" individuals were considered those who had no definite living-place, carry their belongings with them and spend the night at impromptu places (such as streets, entrances, gardens, dilapidated and abandoned buildings).

The total floor space of the household was calculated by adding together the surfaces of all the habitable space and subsidiary rooms (kitchens, entrance halls, bathrooms, cellars), including those of built-in closets, halls and inter-apartment corridors.

The surfaces of staircases, thresholds, jut-out constructive elements, detached summer kitchens and the like are not included in the total surface.

The total living space includes the surfaces of all habitable rooms excluding non-habitable spaces such as kitchens, bathrooms, cellars, built-in closets, entrance halls, and inter-apartment corridors. If the household only occupies part of a dwelling unit, then only the surface of their part have been included.

Homeless households are shown in table 8.1 only.

По программе переписи населения было собраны данные о следующих видах домашних хозяйств:

- индивидуальный дом
- часть индивидуального дома
- отдельная квартира
- общая (коммунальная) квартира
- домик, временное пристанище
- общежитие
- организация совместного (институционального) проживания
- другие жилые строения

Причем, в таблицах 8. 1- 8. 10 в "Основных" столбцах объединены такие виды жилого строения, как "индивидуальный дом", "часть индивидуального дома" и "отдельная квартира".

"Бездомными" посчитались те лица, которые не имеют определенного места жительства, все свое небольшое имущество носят с собой и ночуют в случайных местах (на улице, в подъездах, садах, полустройках и др.).

Общей площадью жилой единицы домашнего хозяйства определялась по сумме всех жилых комнат и вспомогательных сооружений (кухни, прихожей, ванн, комнат, погребов), а также площади встроенных шкафов, холлов, внутриквартирных коридоров включительно.

В общую площадь не включены площади лесничных клеток, преддверий, выступающих построек, отделенных летних кухонь и др.

В жилую площадь включены площади всех занимаемых домашними хозяйствами жилых комнат, не считая площади встроенных шкафов. В жилую площадь домашнего хозяйства, занимающего часть комнаты, включена часть, полагающейся только ей.

Бездомные домашние хозяйства включены только в таблице 8. 1.